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        Comissió de Qualitat 
Dia: 5 juliol 
Lloc: Online a través de Teams 
Hora: 15:00 
 
Assistents: Rosa Maria Araujo, Magda Grifoll, Teresa Sauras, Esther Esteban, Araceli Rosa, 
Ignasi Ramírez, Dolors Yvorra, Rosina Gironés, Albert Martínez, Ignasi Ramírez, Neus Carbó, 
Marta Camps, Sara Arévalo, Yoel Ruiz i Francesc Cebrià 
 
1.- Es dona la benvinguda als nous membres de la Comissió de Qualitat, la Sara Arévalo i el 
Yoel Ruiz, com a representants de les i els estudiants i se’ls agraeix el seu compromís. 
 
2.- Valoració del curs 2020-21 i Informacions vàries: 
 
Es constaten les dificultats que hem tingut al llarg del curs degudes a la pandèmia que ens ha 
obligat a anar modificant la planificació docent en funció de les condicions sanitàries. A final de 
curs s’ha notat el cansament acumulat tant per part de l’alumnat com del professorat. 
 
S’ha fet una valoració del nou model de PAT especialment pel que fa al desenvolupament del 
Portafoli de l’estudiant per a les competències transversals. A partir d’una enquesta de 
valoració enviada als estudiants de 1er i 2on es constata que tenen una opinió negativa del 
Portafoli en el sentit que no li veuen la utilitat. Parlant amb la Sara i el Yoel que són també 
representants als consells d’estudis dels seus ensenyaments es confirma que un dels 
problemes principals és la manca d’informació sobre com fer el Portafoli i la seva utilitat. El fet 
que sigui obligatori per a poder defensar el TFG fa que molts estudiants el vegin com a una 
amenaça o un requisit feixuc. Aquest debat es va tenir ja amb una reunió amb els tutors i 
tutores PAT on es van pensar algunes mesures per solucionar aquestes mancances. Així, a 
l’inici de curs es faran reunions informatives per cursos per explicar millor el Portafoli i l’objectiu 
que persegueix. Es dissenyaran i facilitaran als estudiants una rúbrica senzilla que els serveixi 
com a model de com anar recollint les evidències de cadascuna de les competències. 
Finalment, i tenint en compte que recuperarem la presencialitat, les tutores i tutors PAT 
organitzaran una sessió anual, a mig curs, amb els seus estudiants per treballar específicament 
el Portafoli. 
 
S’informa que s’ha posat en marxa el Grup de Treball en Innovació Docent de la facultat per 
donar assessorament a tot aquell professorat que vulgui implementar alguna metodologia 
d’aprenentatge actiu a les seves classes. Aquest semestre hi hagut només 2-3 persones que 
han contactat amb aquest grup. Per tal d’anar-lo activant i que tot el professorat conegui la 
seva existència es farà una sessió informativa oberta a tot el professorat cap al novembre 
d’aquest any. 
 
3.- Planificació de la certificació del SAIQU per l’any 2022 
 
S’informa del calendari previst per demanar la certificació del SAIQU l’any 2022. Aquest 
calendari té 3 moments clau: 
  
 -Entrega de la documentació la primera quinzena de juliol  
 -Visita prèvia la segona quinzena de setembre  
 -Visita de certificació la primera quinzena de desembre 
 



 

 

S’ha presentat la idea general del que representa aquesta certificació posant èmfasi en que ha 
de ser un objectiu de Facultat on tots els estaments han de contribuir-hi. Implicarà un esforç 
col·lectiu que ens ajudarà a definir els objectius que volem com a Facultat, quines estratègies 
s’implementaran per assolir-los i quins indicadors s’usaran per mesurar aquesta implementació. 
A partir d’aquest setembre es començaran a organitzar els diferents grups de treball per 
repartir-nos la feina sota la direcció d’una comissió permanent per definir. 
 
De moment s’ha creat una carpeta específica dins del sharepoint de Qualitat on s’aniran 
penjant tota la documentació que es vagi generant. En aquests moments hi ha la documentació 
corresponent a la certificació de les facultats de Química i Economia i Empresa que han estat 
certificades aquest any.  
 
A l’hora de generar tota la documentació requerida es mirarà de fer uns documents eficients, 
clars i el menys feixucs possibles.  
 
Serà també important implicar als i a les estudiants i buscar mecanismes de millorar la 
comunicació amb elles i ells. 
 
Es fa palesa també la necessitat de comptar amb un reforç de personal especialitzat en temes 
de qualitat. En aquest sentit des de la facultat hem iniciat els tràmits per contractar a una 
persona que ens ajudi en tot aquest procés. 
 
Caldrà també veure on i com s’emmagatzemaran tota la documentació en forma d’actes, 
evidències, etc que recolliran tota l’activitat de la facultat. 
  
 
La reunió s’acaba a les 16h30 
 
 

 
 
Francesc Cebrià 
Vicedegà de Qualitat, Innovació i Professionalització 
Facultat de Biologia 


